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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tudhatunk a büntetés-végrehajtásban hiányzó 
munkaerő pótlására indított kampány részleteivel és eredményességével kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A közelmúltban  számos  alkalommal  feldobta  a  közösségi  oldal  a  büntetés-végrehajtás  fizetett,
toborzó hirdetését. A területen nem újkeletű a munkaerőhiány, a kiemelkedően magas fluktuáció
okaként  az  alacsony  béreket  és  a  rossz  munkakörülményeket  szokták  emlegetni,  ezen  felül
kétségtelenül speciális kompetenciák meglétét is igényli az ilyen típusú hivatás gyakorlása. Amit
kifejezetten örömmel vettem, hogy a toborzás alkalmával hangsúlyt fektettek annak a nem eléggé
köztudomású  ténynek  a  széleskörű  megismertetésére,  miszerint  a  bv-intézetek  személyi
állományának nem kizárólagosan az a feladata, hogy a bíróság által kiszabott ítélet betartása felett
őrködjön, megakadályozva ez alatt további bűncselekmények elkövetését, vagy éppen a szökést.
Kevésbé hangsúlyozott,  de fontos  cél  lenne  a  reintegráció folyamatának az  elősegítése,  hogy a
fogvatartottak  a  szabadulásukat  követően a  társadalom hasznos  tagjaivá  váljanak,  és  kerüljék  a
bűnöző életmódot.

A kérdéseim, amelyekkel összefüggésben várom szíves tájékoztatását, a következők lennének:

• Mennyi közpénzt költöttek a bv-intézetekből hiányzó munkaerő pótlására indított 
kampányra?

• Hol helyeztek el hirdetéseket, ezeket ki és milyen szempontok szerint választotta?
• Mettől és meddig tart(ott) a toborzás?
• Milyen eredményt hozott ez a típusú kampány?
• Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy többekben ébredjen fel a hivatástudat egy 

biztonságosabb társadalom kialakításának igényével kapcsolatban?



 
• A hazai büntetés-végrehajtásban jelenleg hány főre tehető a személyi állomány, egy főre 

hány fogvatartott jut, illetve a feladatok ellátásához milyen létszámú személyi állomány 
lenne az ideális?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!
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